

Wireless Controller

CFI-ZCT1W

ENGLISH

FCC and ISED notice

This equipment complies with FCC/ISED radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment and meets the FCC radio frequency (RF) Exposure Guidelines and RSS-102 of the ISED radio frequency (RF) Exposure rules. This equipment has very low levels of RF energy that are deemed to comply without testing of specific absorption rate (SAR).

This transmitter must not be co-located or operated in conjunction with any other antenna or transmitter.

NOTE

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC rules.

These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

You are cautioned that any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

If you have questions about this product, visit playstation.com/helpme.

Supplier's Declaration of Conformity

Trade Name: SONY
Model No.: CFI-ZCT1W
Responsible Party: Sony Electronics Inc.
Address: 16535 Via Esprillo, San Diego, CA
Telephone No.: 92127 U.S.A. 858-942-2230

This device complies with Part 15 of FCC Rules and Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s).
Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Use and handling

- Never disassemble or modify the product.
- Do not expose the product to high temperatures, high humidity or direct sunlight during operation, transportation and storage.
- Do not allow the product to come into contact with liquids.
- Do not put heavy objects on the product.
- Do not throw or drop the product or subject it to strong physical shock.
- Do not handle damaged or leaking lithium-ion batteries.
- When using the motion sensor function, be cautious of the following points. If the controller hits a person or object, this may cause accidental injury or damage.
 - Before using, check that there is plenty of space around you.
 - When using the controller, grip it firmly to make sure it cannot slip out of your hand.
 - If using a controller that is connected to the PlayStation® system with a USB cable, make sure there is enough space for the cable so that the cable will not hit a person or object. Also, take care to avoid pulling the cable out of the PlayStation® system while using the controller.

Battery

Caution – using the built-in battery:

- This product contains a lithium-ion rechargeable battery.
 - Take extra care when handling the battery. Misuse can cause fire and burns.
 - Never attempt to open, crush, heat or set fire to the battery.
 - Do not handle the damaged or leaking battery.
 - If the internal battery fluid leaks, stop using the product immediately and contact technical support for assistance.
- If the fluid gets on to your clothes, skin or into your eyes, immediately rinse the affected area with clean water and consult your doctor. The battery fluid can cause blindness or insert foreign objects.

“PS” is a registered trademark or trademark of Sony Interactive Entertainment Inc.
“SONY” and “ CREATIVE GAME ENGINE” are registered trademarks or trademarks of Sony Corporation.



Sony
Interactive
Entertainment

Déclaration de la FCC et de l'IC

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux radiofréquences FCC et ISSED établies pour un environnement non contrôlé et respecte les exigences de conformité pour l'exposition aux RF FCC et pour l'exposition aux RF ISSED établies par le CNR-102. Cet équipement possède des niveaux d'énergie RF très bas se conformant sans tests nécessaires aux taux d'absorption spécifique (SAR).

Cet émetteur ne doit pas être utilisé conjointement ou placé avec tout autre émetteur ou antenne.

Remarque

Cette unité a été testée et jugée conforme aux normes stipulées par l'article 15 des règlements de la FCC et de l'ISSED pour un appareil numérique de catégorie B.

Ces normes sont établies afin d'offrir une protection raisonnable contre toute possibilité de brouillage préjudiciable dans une installation résidentielle. Cette unité produit, utilise et peut émettre une énergie radioélectrique, et si elle n'est pas installée et utilisée conformément aux instructions, pourrait causer un brouillage préjudiciable à la radiocommunication. Il est toutefois impossible de garantir qu'il n'y aura pas de brouillage préjudiciable dans une installation donnée. Si cette unité cause un brouillage préjudiciable à la réception radio ou télévisuelle, ce qui peut être déterminé en mettant l'appareil hors tension puis sous tension, l'utilisateur est encouragé à tenter de corriger le brouillage en prenant l'une ou plusieurs des mesures proposées suivantes :

- Réorienter ou déplacer l'antenne de réception.
- Éloigner l'unité du récepteur.
- Connecter l'appareil à une prise sur un autre circuit que celui auquel le récepteur est connecté.
- Demander de l'aide au détaillant ou à un technicien radio/télévision spécialisé.

Aucun changement ou modification n'est permis sans avoir été approuvé par les parties responsables des réglementations qui est en droit d'interdire l'utilisation de ce produit par l'utilisateur.

Si vous avez des questions au sujet de ce produit, consultez playstation.com/helpme.

Déclaration de conformité du fournisseur

Nom commercial : SONY
N° de modèle : CFI-ZCT1W
Partie responsable : Sony Electronics Inc.
Adresse : 16535 Via Esprillo, San Diego, CA
N° de téléphone : 92127 U.S.A. 858-942-2230

Cet appareil est conforme à la section 15 des règlements de la FCC et aux CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada exempts de licence.

Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) Cet appareil ne peut causer d'interférences nuisibles et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences pouvant entraîner un fonctionnement non désiré.

Précautions d'utilisation et de manipulation

- Ne démontez ni ne modifiez jamais le produit.
- N'exposez pas ce produit à des températures élevées, une humidité excessive ou au rayonnement direct du soleil pendant le fonctionnement, le transport et le stockage.
- Ne laissez pas le produit entrer en contact avec les liquides.
- Ne posez aucun objet lourd sur le produit.
- Ne lancez pas ou ne laissez pas tomber le produit et ne l'exposez pas à de violents chocs physiques.
- Ne pas utiliser des accumulateurs aux ions de lithium qui sont endommagés ou qui fuient.
- Lorsque vous utilisez la fonction de détection de mouvement, soyez attentif aux points suivants. Si la manette de jeu heurte une personne ou un objet, cela risque d'entraîner des blessures accidentelles ou des dégâts.
 - Avant toute utilisation, vérifiez qu'il y ait assez d'espace autour de vous.
 - Lorsque vous utilisez la manette de jeu, tenez-la fermement et assurez-vous qu'elle ne risque pas de vous glisser de la main.
 - Si vous utilisez une manette de jeu connectée à un système PS4™ à l'aide d'un câble USB, veillez à ce qu'il y ait assez d'espace afin que le câble ne heurte aucune personne ou aucun objet. Veillez également à ne pas détacher le câble du système PS4™ durant l'utilisation de la manette de jeu.

Batterie

Attention - en utilisant la batterie intégrée:

- Ce produit contient une batterie rechargeable lithium-ion.
- Faites particulièrement attention lors de la manipulation de la batterie. Une mauvaise utilisation peut provoquer un incendie et des brûlures.
- N'essayez jamais d'ouvrir, d'écraser, de chauffer ou de mettre le feu à la batterie.
- Ne manipulez pas la batterie endommagée ou qui fuit.
- Si le liquide de la batterie interne fuit, arrêtez immédiatement d'utiliser le produit et contactez l'assistance technique pour obtenir de l'aide.
 - Si le liquide entre en contact avec vos vêtements, votre peau ou vos yeux, rincez immédiatement la zone affectée à l'eau claire et consultez votre médecin. Le liquide de la batterie peut provoquer la cécité ou insérer des corps étrangers.